
U N I V E R S I T E T E T  I  B E R G E N  
 
Protokoll 

Studiestyret ved Det humanistiske fakultet 

 

Tidspunkt: 17.11.21, kl. 12.15-14.00  

Sted: Harald Hårfagresgate 1 

 

Til stede: 

Svein Ivar Angell, Benedicte Mosby Irgens (IF), Heming Gujord (LLE),), Randi Gressgård (SKOK), Sigrid 

Ørevik (LUHF), Franz Knappik (FOF), Pål Steiner (UB), Lea Fabri (studentrepresentant) og Asle 

Tellefsen (studentrepresentant.  

 

Meldt forfall: 

Jesse Tomalty (FOF), Frode Ulvund (AHKR), Ståle Melve (FOF). 

 

Fra administrasjonen: 

Inger Marie Hatløy, Signe Nilssen, Hanne Svanholm Misje, Elisabeth Hjellbrekke, Lise Kristiansen, 

Vilde Henningsgård og Rebekka Nistad. 

 

 

 

 

I  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent. Sak 51 ble tatts etter sak 46. Asle Tellefsen (ny 

studentrepresentant) hadde ikke mottatt innkalling på e-post. 

II  Godkjenning av protokoll fra 06.10.21 

  Godkjent. 

 

 

 

 



III  Vedtakssaker  

 

SAK 45/21 Innføringsemner ved HF – endring av UiBs studieforskrift 

Saken er av stor betydning for førstesemesteret ved HF og har ulike faglige 

implikasjoner. Det kom forslag om oppretting av en arbeidsgruppe for å sikre en 

grundig gjennomgang av denne saken.  

Vedtak: 
Studiestyret tar saken til orientering og imøteser videre oppfølging ved fakultetet. 
Innspill fra drøftingen i Studiestyret tas med i videre arbeid med førstesemesteret 
ved HF. 

 

SAK 46/21  Rapport om mentorordningen 

Vedtak:  
Studiestyret tar rapporten til etterretning. 
 

SAK 51/21 Rapport fra studenttiltak fra pandemimidlene 2021 (orienteringssak) 

  Vilde Henningsgård orienterte muntlig om arbeidet i sosialkomiteen ved HF. 

SAK 47/21 Spurveugleprisen for 2021 

Vedtak:   
Spurveugleprisen for 2021 tildeles stipendiat Julia King for arbeidet med 
masteremnet «The Once and Future Book”. 
 

SAK 48/21  Møteplan for vårsemesteret 2022 

Vedtak: 
Studiestyret godkjenner møteplanen for vårsemesteret 2022. 

 

IV Drøftingssaker  

 

SAK 49/21  Kva er god undervisningskvalitet?  

Studiestyret drøftet hvordan rapporten kan følges opp videre ved fakultet 

Moment som ble trukket frem i diskusjonen var betydningen av fysiske møteplasser 
for undervisere og studenter, aktive fagutvalg, studentmedvirkning, muligheten for 
oppgaver/skrivetrening og økt bevissthet hos studentene rundt arbeidsinnsats 
(timer/uke brukt på studiene).  

 
Administrative hinder for fleksibilitet i utforming av emner ble også trukket fram som 
momenter som en må se nærmere på. Det bør legges frem en sak til Studiestyret om 
dette i senere møte.  



 
SAK 50/21  Evaluering av undervisningsforum. 

Studiestyret anbefaler videreføring av undervisningsforum som en møteplass for 

erfaringsutveksling for undervisere.  

V Orienteringssaker 

 

SAK 52/21  Muntlig orientering om saker i Utdanningsutvalget 

  Svein Ivar Angell ga en muntlig orientering fra møtet i Utdanningsutvalget, 29.10.21. 

 

 

Bergen, 24.11.21 

Svein Ivar Angell 

visedekan 

 

Ranveig Lote 

studiesjef 

 


